
Silkevejsånden  er
smittefarlig!
Hovedtale af Helga Zepp-
LaRouche,  Schiller
Instituttets
konference i New York,
9.  juni,  2018:  Dona  Nobis
Pacem
– Giv os fred, gennem
økonomisk udvikling
Jeg er faktisk meget optimistisk med hensyn til situationen.
Jeg  mener,  der  absolut  er  en  mulighed  for,  at  vi  i  den
nærmeste fremtid vil se fremkomsten af et fuldstændig Nyt
Paradigme  for  civilisation.  For  allerede  på  nuværende
tidspunkt samles flertallet af nationer omkring ideen om, at
der findes én menneskehed, og som tilhører en højere orden end
nationale interesser og end selv geopolitisk konfrontation.
Aldrig før har modsigelsen mellem og åbenheden i kampen mellem
det Nye Paradigme og det gamle paradigme været mere åbenlys
end netop nu. Denne konference blev oprindelig planlagt for at
fremskynde denne proces …
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Øvrige talere på Panel I:

Jason  Ross,  medforfatter  af  rapporten  “Forlæng  den  Nye
Silkevej til Vestasien og Afrika; En vision for en økonomisk
renæssance”.

Dr. Xu Wenhong, vicegeneralsekretær for Bælte & Vej-studier,
det Kinesiske Akademi for Samfundsvidenskaber, Ét Bælte, én
Vej-initiativet.

Dmitry Polyanskiy, første permanente vicerepræsentant for den
Russiske føderation til FN.

Diskussion.

 


